



RCACC 2862 The Royal Montreal Regiment
4625 St. Catherine Street West
Westmount, QC H3Z 1S4
514.496.2003 ext. 2315

May 9, 2019

To all cadets

ANNUAL CADET REVIEW MAY 30 & 31, 2019

On Thursday, May 30, from 18:45 – 21:00, there will a mandatory ACR practice at the RMR for all cadets and staff. Dress for the practice is field training uniform (combats). Dress for cadets with parade positions is parade uniform, no tie, no tunic.

On Friday, May 31, all cadets and staff must arrive at the RMR at 18:00 in full clean uniform, polished boots, for the Annual Cadet Review. Cadets must see CI Sebe at the QM by Friday, May 17 latest, for exchange of uniform parts.

Your graduation ceremony is the most important event of the training year. Come celebrate with your fellow cadets and your adult staff.

9 mai 2019

À tous les cadets

CÉRÉMONIE DE REVUE ANNUELLE LE 30 & 31 MAI 2019

Jeudi 30 mai de 18h45–21h00, se tiendra la pratique générale obligatoire de la revue annuelle au RMR pour tous les cadets et le personnel. La tenue est l'uniforme d'entraînement en campagne (combat). La tenue pour les cadets ayant des positions sur parade est l'uniforme de parade sans cravate et sans tunique.

Vendredi 31 mai, tous les cadets et le personnel doivent arriver au RMR à 18h en uniforme avec leurs bottes cirées pour la revue annuelle. Les cadets doivent voir M. Sebe au QM le vendredi 17 mai au plus tard, pour échanger des pièces d'uniforme.

Votre cérémonie de graduation est l'activité la plus importante de l'année d'entraînement. Venez fêter avec vos pairs et votre personnel.